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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Sven-Erik Bucht (S)

2016/17:596 Allemansrätten och markägarens intressen

Allemansrätten är unik för Sverige och något vi bör värna. Det är en fantastisk 
möjlighet som vi ska vara rädda om och som också lockar utländska turister till 
den svenska landsbygden. I Sverige kan vi vandra i skog och mark, plocka bär 
och svamp eller övernatta någon enstaka natt ute i naturen – utan tillstånd från 
markägaren i fråga. Men det förutsätter att man respekterar att det är en tillfällig 
vistelse och att man inte lämnar efter sig skador, vilket alltför ofta sker. 

Dessvärre har frågan om allemansrätten aktualiserats på senare år av mer 
negativa anledningar, nämligen genom att privatpersoner eller näringsidkare 
nyttjar andra människors mark för kommersiell verksamhet, utan tillstånd från 
markägaren. Det bör inte vara acceptabelt att företag organiserar storskalig 
bärplockning utan avtal eller att privatpersoner slår läger på annans mark och 
sedan skräpar ned, bryter mot allemansrätten och ockuperar platsen.

Det måste finnas en rimlig balans mellan allemansrätten och markägarnas 
intressen; annars riskerar vi att allemansrätten på sikt försvinner på grund av att 
ett fåtal olagligen utnyttjar den. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Sven-Erik Bucht: 

 

Avser statsrådet att vidta några åtgärder eller ta några initiativ för att finna en 
rimlig balans mellan allemansrätten och markägarens intressen? 

………………………………………

Lars-Arne Staxäng (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2016-12-28
Besvaras senast
2017-01-11
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Överlämnas enligt uppdrag

Ann Larsson


